
Mnoff RožnodoUJ so po pripovedovanju so-
govomikov šeh ob uvedbi bencinskih bonov
pnii prisli v prostore krajevne skupnosti na
Skapinovi ulici. Upamo, da bodo sedaj pogoste-
je prisotni v najrazličnejših dejavnostih krajevne
skupnosti.

22. marca so se zbrali na konlerend člani krajev-
ne organizacije ZB Rožna dolina. Organizadja
ima skupaj 365 članov in članic. Resnično polno
številno so se udeležili konference. Lahko so vzor
vsem mladim v krajevni skupnosti. Za novega
ptedsednika združenja so izvolili Draga Šumaka

BILI SMO V KS ROZNA DOLINA

Po usklajeni poti do skupnih ciljev
Knjevm skupnost Rožna dolini je prav gotovo svojska

(emeljmi samoupnvna celica. Dejansko je to eno od prvih
IjuMjaiBlrih spalnih nasetij, v katerem previadujejo posa-
mične stanovanjske hiše. Neugodno je to, da krajevna
skupnost niina šote, zgradbe družbenopolitičnih organiza-
cij, gasilskega doma, krepkegs preskrbovalnega središča in
ddovne organizadje.

Ker je naselje raslo dobrih dvajset le\, zapisali pa smo, da
ga sestavljajo predvsem družinske hiše, je bila v tem času
osrednja pozornost krajanov namenjena urejanju domače-
ga življenjskegaiin bivalnega okolja.

Morda prav zato v tem dolgem obdobju niso mogli želja
in programskih točk krajevne skupnosti realizirati.

Težko je zapisati, da je lahko krajevna skupnost tik ob
mestnem središču tnanj razvita kot vaške krajevne skupno-
sti in zapostavljena. Že lega ob občinskem središču daje
določene prednosti.

Krajevna skupnost Rožna dolina je uredila v preteklih
letih nekaj komunalnih vodov. V zadnjem času je najpo-
membnejša komunalna pridobitev javna razsvetljava na
sedmih od 38 cest. Pri izpeljavi te naloge tesno sodelujejo s
komunalno skupnostjo. V letnem planu je zapisano, da
bodo pristopili celostno k napeljavi javne razsvetljave po
preostalih cestah. Skupaj bo potegnjeno kar 12.643 metrov
električnih vodov. Po predračunu iz leta 1981 bodo dela
veljala nekaj več kot 8,2 milijona dinarjev.

Pomembna pridobitev je tudi vrtec iz II. samoprispevka.
Žal z njim niso v celoti rešili otroškega varstva, saj vrtec

nima jasli. V krajevni skupnosti pa je tudi študentsko
naselje.

Danes in jutri
V pogovoru o dosedanjem razvoju krajevne skupnosti in

aktualnih nalogah so sodelovali predsednik skupščine dele-
gatov Pavle Vrhovec, predsednik sveta KS Zvone Jerman,
predsednik komisije za urbanizem, komunalo in gradbene

obiskane, postale so privlačne zaradi resnično demokratič-
ne razprave in odgovorno sprejetih določenih zadolžitev.

Poskušali bodo okrepiti povezanost delegacij z bazo.
Krajevna skupnost oziroma njeni organi bodo lahko še

bolj uspešni, če ne bo breme dela ležalo na komaj petnaj-
stini krajanov. Zato pričakujejo, da se bo v delo vključilo
več tnladih po letih in delovnem zaletu. Le tako bo krajev-
na skupnost lahko hitreje napredovala.

Resnično so prostorski pogoji za širše delo slabi, a že
prve razstave v novi zgradbi ISKRA servisa, ki jih je
pripravila kulturna komisija, dokazujejo, da je mogoče več
narediti tudi v takih pogojih. Zato so se lotili zahtevnejše
naloge. Po nekajletnem premoru bodo pripravili proslavo
ozironia prireditev z domačimi izvajalci. Takrat krajani
resnično ne bi smeli pozabiti, da so zaželjeni obiskovalci.

Pri oceni razmerja med krajevno skupnostjo, občinskimi
upravnimi organi in samoupravnimi interesnimi skupnost-
mi so izpostavili prenapete roke. Ti po njihovem mnenju
zavirajo, onemogočajo in celo negirajo samoupravljanie v
krajevni skupnosti. Letni finančni plan krajevna skupnost
ne more na zahtevo pripraviti in obravnavati ter sprejeti na
ustrezni komisiji ter svetu v borih štirih ali petih dneh.

Pohvalili so komunalno skupnost, ki pripravlja razumlji-
va gradiva in jih pošilja pravočasno.

Tudi v krajevni skupnosti Rožna dolina je prisotna slaba
informiranost. Rožnodolske novice bi morale objavljati več
o delu organov krajevne skupnosti. V krajevni skupnosti in
družbenopolitičnih organizacijah pa bi morali pogosteje
uporabiti za obveščanje (udi Našo komuno in raido GLAS
LJUBUANE (UKV 102,4 MHz).

Plinovodno omrežje
Letos bodo izvedli tri pomenibne akcije.
Sprejeli bodo urbanistični program krajevne skupnosti.

Dokončno bodo skušali urediti lastništvo na Čadovih trav-
nikih, zemljišču ob Pionirski železnici - C. VI - Glinšica in
Habjanovega bajerja.

Nadaljevali bodo s celostno javno razsvetljavo v krajevni

Zvone Jerman Pavle Vritovec OtonBemik Slane Dovgan

zadeve Oton Bernik in predsednik odbora za izgradnjo
plinovodnega omrežja v Rožni dolini Stane Dovgan.

Ko po slabem letu ocenjujejo delo skupščine delegatov,
sveta krajevne skupnosti, komisij in delegacij, menijo, da
so dobro kadrovali. Vse dosedanje seje so bile dobro

skupnosti ter vpeljali plinovodno omrežje. Asfaltiranje cest
ni pozabljeno, vendar bodo skušali izkoristiti priložnost, ki
se poraja pri vlečenju plinovoda od razdelilne postaje na
Pokljukarjevi do študentskega naselja.

Plinarna je pripravljena uvesti plinsko omrežje pod po-

gojem, če se zanj odloči v posamezni ulici najmanj polovico
hiš. V krajevni skupnosti pa menijo, da je potrebiio priklju-
čiti vse hiše.

Osrednjo pozornost odbor za izgradnjo plinovodnega
omrežja namenja trenutno spoznavanju virov financiranja.
Sredstva bodo skušali dobiti iz rednih prispevkov, ki jih
dajejo delovni ljudje za SIS, v obliki kreditov, seveda pa
bodo svoj delež dali tudi krajani.

V krajevni skupnosti pozivajo prebivalce, da bi se pri tej
akciji odločali za najbolj gospodarne rešitve ter da bi
nastopali enotno in or^anizirano.

Najpomembnejše je, da kiajevna skupnost tokrat stopa
po poti ki je že dolga leta vpeljana v nekaterih krajevnih
skupnostih naše občine. Nastopa usklajeno z vsemi, ki
lahko na katerikoli način pomagajo pri hitri izvedbi naloge.

Stane Jesenovec


